

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pavli Manvtii Commentariivs In M. Tvllii Ciceronis Epistolas Ad Diversos

Accedvnt Eivsdem Scholia Et Hieronymi Ragazonii In Easdem Ciceronis
Epistolas Commentariivs

Manuzio, Paolo

Lipsiae, A.C. MDCCLXXIX

VD18 90852230

Epistolae XV.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:5:1-219543](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:5:1-219543)

A. d. V. ERN. Ad II. Kal. inter-
kalares priores] Locus perdiffi-

Indignitatem et molestiam] In-

deat, nec suo commodo me conueni-
re possit?

Tuum tempus] Ita locutus est,

Sed etiam ex oculis et vultu]

Hanc in opinionem discessi] Dis-

Tranquilliora] Contrarium con-

EPISTOLAE XV.

ARGVMENTVM.

Epistolae breuitas argumentum non desiderat. quis enim ea con-
tineri non videt gratulationem, beneuolentiam, officium?

EXPLANATIO.

Tibi gratulor: mihi gaudeo]

Et in epist. 4. ad M. Brutum: de
Cassio lactor, et reipublicae gratul-
lor: mihi etiam, qui, repugnante
et irascente Pansa, sententiam di-
xerim, ut Dolabellam bello Cas-
sus persequeretur. Marcellus quo-
que in epistola ad Ciceronem, lib.
4. 11. in hoc, inquit, ego mihi gra-
tulor.

EPISTQ.